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PROTOKÓL T,{R 39/04
Z POSIE DZEI{IA KOMISJI REWIZYJI{EJ

W Dl{I(l 24 sierpniu 2004 roku.

Kornisja Rewizyjna rozpoazEla posiedzenie o godzinie 12"" w skladzie

wg listy obecrrosci stanowi4cej zalEcznlk do niniejszego protokolu, wg

nastgpuj 4cego porz4dku :
1. Kluby spotlowe- anahza kosztów.
2. Analiza materiatów na sesJQ.
3. Sprawy róZlte.

Na wstEpie Przewodnicz4cy przyrvital wszystkich radnych oraz przybytych na

posiedzenie kornisji goSci: Bunnistrza S. Nowaka oraz Przewodnicz4c4 Rady

Miejskiej E. Wiéniewsk4.

Ad.3
Przewodriczqcy zaproporlowal, by rozpoczqó od zaproszenia i wyslucltania
przedstawicieli Zarzqdu Spólki ,,Rekord". Na pocz4tku odczvtal pisrno

skierowane do p. Przewodnicz4cej dotycz4ce umorzenia podatku od

nierrrchornoéci za 2003 rok. Pan Syndyk J. Dejczer roz;poczql od infonnacji, ze

na przelornie lipca i sierpnia przyjpli 15 osób. Nastgpnie przypomnial, w iakiei
sy'tuacji znalazl sip ,.Rekord" tj . zajmvj4l/3 powierzchni, a musz4 odprowadzaó
podatek od caloéci. Wczesniej rnieli ulgi, ale w roku 2Aú Burrnistrz nie mógl
juz ich stosowaó, bo uchwaly Administracji Samorz4dowej mtl na to nie

pozu'alaj4. Teraz znajduj4 sig w ciE2kiej sytuacji, gdyZ zbiegty irn sig raty z

2003 i 2004 rok, euro spadlo, celra benzyny wzrosla a Oni wysylaj4 towary lla

eksport. W tyrn momencie podatek stanowi dla nich 8% dochodów. Przvznata

irn ulga wplynplaby na fo, Ze nie musieliby obni2aó plac ( 105 pracowników

pracuje, wyptacane sq emerytury potnostowe, ale reszta pracowników pracuje

ltczqc na to, ze kiedyé w przyszloSci dostan4 wynagrodzenie). Niewykluczone,
Le 100 osób ,,zostanie na lodzie". udali sip po polnoc do dwóch ministrów,

Staropolskiej Izby Gospodarczej- bezskutecznie, majq zamiar udaó siE po polnoc

do Urzpdu Marszalkowskiego. Glówny problern to fakt, 2e nie rnaj4 swojej

siedziby, a ich dzialalnoSó nie jest a2 tak dochodowa, aby specjalnie budowaó.
Syndyk prowadzi dzialalnoS ó ju| czwarty rok, a wladze chc4 zamknqÓ zaklad.

Stoi pewna szansa przed zakladern , gdyl nowy wlaSciciel chce go przejqÓ (p M

Latrbe), ale bez dlugu. Dlatego chodzi o urnorzenie w kwocie ok. 20 tyí zl.

Przewodniczqcy wyjasnil, 2e to wlaSciciel zakladu, p. Ptak powinien zglosió siE

o pomoc, poniewaz to on jest stron4 w tej sprawie. Nastppnie zapy'tano jak

wygl4da sytuacja zakladv na czas obecny. Finna jest zarejestrowalra, czpSó
rnaszyn jest wykupiona, chcieliby, aby zaklad przeszedl od Syndyka do nowego



wlaéciciela. Kornisja chciala wiedzieÓ, czy wszystkie osoby bEdE pracowaó'

Uzyskali odpowiedl, 2e tak, chocia| na pocz4tku lnoze to byÓ w4ska grllpa,

ediz rnaj4 óni zobow i4zania podatkowe wobec wlaSciciela i Urzgdu Gminy i

ófrói.flfry w pierwszej kolejno5ci je wypelniÓ ( ok. 87 tyé). Przewodnrcz1ca

zapytala Syndyka: ,, Czy jak pomo2etny, czy nie stracimy tych 20 tyÉ, czy

poÁugajac"synOyt owi pomo2erny te2 ltdziotn?" Dodala tak2e, 2e iako Rada

b¿po*iá¿ajq za tudzet a kwota, o któr4 przedstawiciele Rekordtr prosz4 jest

,"ysoka. SVn¿Vf. dodal jednak, 2e tak wlaSciciel zdecyduje siQ zarnkn4Ó zaklad

to zwolni 100 ludzi, nie bgdzie wysokiego podatku od nieruchomoSci, bpdzie

tylko naplywaó podatek od gruntu w wysokoSci ok. 2,5 tyi'
poproszono na posiedzenie pani4 Skarbnik B. Ciepluch, która dokonala obliczeú

doiycz4cych zakladu. Wynika z nich, 2e p. Ptak wykorzystal wszystkie

prryth,giuece mu umorzenia podatku od niemchomoSci w latach 2001- 2404 na

ogOln4 kwotg 465 453,80 co sta¡owi rc4 362 euro. Od 1 rnaja 2004 roku

obowiarq4 przepisy unijne, wedlug których nie tnoZna przekroczyó w ci4gu

trzech iat kwoty iOO tyS. euro ulnoven. Wedlug powyzszego Pan Ptak nie moae

trbiegaó sig o pomoc áe rninimis. Przedstawiciele ,, Rekordu" nie zgodzili sip z

wyliczeniarni pani Skarbnik mówi4c, 2e w roku 2002 rrie rnieli 2adnego

ulnorzenia. Pani Skarbnik wyjaÉnila, ze Burmistrz zastosowal ulgg w ten

sposób, 2e zatniast zastosowaÓ wobec calego budyrrku podatek od

nleruchornoSci jak od dzialalnoSci gospodarczej ( gdy2 p Ptak prowadzi

dzialalnoSó gospodarczq), te budynki, których nie zajmuj4 potraktowal tnaczel,

co równie2 stanowi ulgg. Przedstawiciele zapytah, czy nie da sip tej pornocy

inaczej.,ochrzció". Przewodnicz4ca odpowiedziala, 2e inna forlna potnocy to

dotacjá, a oni dotacji nie mog4 przyznawaÓ. Pan Syndyk podsumowal, 2e

wedtug niego Rada powinna ustanowiÓ podatek adekwatny do zajmowanej

pou,ieizchnr, gdyZ w tym momencie oni muszQ placiÓ jak na przyklad od Banku'

U l4 zl zametr,-wedtug niego jest to pewnego rodzaju niekonsekwencja.

Komisja obiecala, Ze po przeanahzowaniu obliczeú p. Skarbnik sprawa bpdzie

przez nich ieszcze Íaz olnówiolta.

Nastgpnie PrzewodniczEcy zglosil Autopoprawkp nr I ..Wnoszp o

wprowadzenie Autopoprawkp do Protokolu nr 38 Komisji Rewizyjnej z

¿nia tZ sierpnia 20A4 roku: zamiast Wzrost plac o 23,9"1, zapisaó Wzrost

pluc o 22,9 9ó"

Nastppnie Przewodniczqcy odczytal pisrno skierowane przez ZWIK tta temat

przeksztalcen ia go spo darstwa porn o c n i c ze go w spótkp prawa harrdl owe go .

poprosil kazdego radnego o koment arz i przedstawienie swojego stanowiska.



Radny S. Baraúski utwaaa, 2e takie przeksztalcenie jest zbpdne, gdyL nie

wiadórno, co by ztego bylo dalej. Juz w tytn tnomencie kierownik tnówi, 2e od
jego decyzji powinna odwolaó sip Przewodniczqca, nie odwrotnie.
Pan S. Baraiski jest calkowicie przeciwny.

Radny K. Chalupka stwierdzil, ze jest to zaldad o najlepszych placach w

Jpdrzójowie (Srednio 3600 brutto na pracownika); chcialby wiedzieÓ ilu

rilonkO* bpdzie posiadala Rada Nadzorcza, w jakiej wysokoSci bEdzie

oplacana. Poza tyrn zaklad przynosi zyski i zastanawia sig czy grnina tno2e

tóbi. pozwolió na tak4 stratg. Jako nowa jednostka gospodarcza musialby

stawaó do przetargów, a obecnie ma prace zlecone przez Grninp. Dodal, 2e to s4

kpiny, aby w tak duzym zakladzie nie bylo schetnatu orgattizacyjnego i jasno

okreslonych zasad wynagrodzenia. Pan K. Chatupka iest przeciwny

przeksztalceniu.

Radny B. Król stwierdzil, 2e dobrze jest jak tak ogrolnny zaklad znajduje slq

przy grninie. Radny B. Król równiez jest przeciwny ptzeksztalcenilt'

Nastppnie swoje stanowisko przedstawll Przewodnicz4cy rnówi4c, 2e w tym

rnornéncie maj4 wplyw na to, co dzieje sig w zaldadzie, a po przeksztalceniu nie

bpda go rnielt. Paza tyrn jest zaniepokojony faktem tak wysokich wynagrodzeri

* ru{ludtLe i tyrn, Ze koszty plac w tak duzym stopniu pornniejszaj4zyski. Pan

Przewodnicz4cy ostatecznie byt za tym, aby zalú,ad pozostat w tej formie, co

obecnie, z 1yrn, ze pod jeszcze bardziej rygorystyczllyln nadzorem ze strony

Burtnistrza.
C el e rn p o ds u rnowania Przewo dn ic z4cy zapy tal'.

,, Kto jest zu utrlymutiem w obecnei formie Zskludu l{odocit¿gów
i Kunulizucii ? "

Wszyscy obecni radni bYli za

Nastgpnie PrzewodniczEcazapytala, czy jako Radni mog4 w kontekScie Ustawy

O Zbiorowyrn Zaopatrzeniu W Wodp wyst4pió z wnioskiem o zatwierdzerrie

swoich stawek cen wody?. IJzyskala odpowied2,2e lako Rada nie rnaj4 takich

r"rprawnieú.

Kornisja, zgodnie z sugesti4 p. Przewodnicz4cel wprowadzila drugq

Autopoprawkg nr II: ,. Wnoszg o wprowadzenie Autopoprawkg do Protokolu

nr 38 Komisji Rewizyjnej z dnia 12 sierpnia 2004 roku we Wniosku III

nalezy sprecyzowaó dokladnie czas: W 2005 roku zmnieiszvó cene I m'wodv

i Scieków oraz oolut stahch. Srodków nu futtkcionowaüe zukludtt ooszukoó
pozu budietem "



Radny K. Chalupka zaproponowal znianE we Wniosku IIl, ale Kornisja nie

przychylila siE do jego propozycji.

ArJ.2

Poz.6
Sprawozd anie z pracy B urm istrza rniqdzy sesj arni .

Przewodnicz4cy zapytal Bunnistrza odnoénie pkt.33 dotycz4cego retnonttt

szkoly w Potoku'. dlaczego te szkoly a nie inne, z jakich ftrnduszl, to bpdzie

wykonane i kto zlecil.

Poproszono o dokladne wyjaSnienia kierownika Gminllego Zespolu Obslugi

Szkót i Przedszkoli p. J. Robaka.
W-yjaSnit on, 2e s4 to w 70 % Srodki z PAOW-u, a 30% z budzetu.

Poinfonnowal zebranych, ze dwa lata temu pojawit sip prograrn PAOW w

zwiEzk:u z Aktywizacj4 Obszarów Wiejskich dotycz4cy takle

dofinansowania szkól (szkolenia nauczycieli, wyposaZenia itd.). Bylo

zgloszenie chpci wykorzystania tych srodków przez szkoly w Potoku

Wielkirn oraz Skroniowie. Nie kazdy rnógl z nich skorzystaÓ, trzeba byto

spelniaó okreélone kryteria. Po wstppnej selekcji w Kielcach wniosek

dotyczqcy szkoly w Potoku zostal zakwalifikowany dalej. Ostatecznie
wniosek ze Skroniowa znalazl sip na liécie rezerwowej. Niedawno dostali

odpowied2, Le w tyrn roku inwestycja tamohe dojSó do skutku. We wniosktr
zostalo napisane, ze Inarny Srodki na wykonanie, bo w przeciwnyrn wypadku

nie bylby on brany pod uwagp. W zwiEzktr z tyrn mttsirny szukaó érodków w

placówkach oéwiatowych. Poza tym przedstawil zebranym pokrótce

sprawozdanie z wykorzystania budzetu na tereny wiejskie. Poinforrnowal teL,

Ze rodzice z Lysakowa dokonali wyrniany pokrycia dachowego na polowie

szkoly podstawowej, tatn gdzie byl eternit, z wlasnych érodków.

Przewodnicz4cy zapyfal" czy dotarlo do pana kierownika pisrno dotycz4ce
dofinansowania budowy sal girnnastycznych w szkolach na terenaclt
wiejskich. Kierownik odpowiedzial,2e nic lnu o tym nie wiadomo.
Kierownik opuécil spotkanie.

Nastppnie radny S. Baranski mial zapytanre dotycz4ce pkt. 38, czy jest to
zasadne, aby budowaó nowy budynek, jesli jest duzo innych budynków,
które mozna by zagospodarowaó (Chorzewa, SudóI, Prz4slaw, Zagaje) Na
mieszkania w nowym bloku nie bpdzie staó osób najbiedniejszych. Wokól
tych niezagospodarowanych budynków jest du2o wolnego miejsca, gdzie

mo2na byloby wydzielió dziatki pod uprawg. Przewodlticzqca zwróclla
uwagQ, 2e nie kaady bgdzie chcial przenieSó siQ na wieS. Poza tyrn w
projekcie budzetu znajduje siQ ten projekt budowy. Radny S. Barariski



stwierdzil, 2 rno2na by umieszczaó tarn ludzt po eksrnisji, autornatyczme

zwalnialoby to mieszkanie w rniescie. Dodatkowo stwierdzil, 2e zawsze

mo¡na zrnienió uchwalg budzetow4. Bunnistrz stwierdzll, 2e i tak potrzeby

rnieszkaniowe w naszym rniescie s4 ogromne i budowa takiego bloku bytaby

zasadna. Burrnistrz przypornnial zebranym, 2e jtL wczeéniej Bttrmistrz

Kapcia wystppowal z wnioskiern o zagospodarowalrie budynku po

Mleczarni, ale ludzie sig na to nie zgodzlli. S. Baraúski wyjaSnll" ze ludzie

nie chcieli siE zgodzié na sprzeda'Z, poniewa| byl to budynek nalez4cy do

wsi. Kornisja stwierdzila, 2e naleaaloby sporz4dzió wykaz miejsc, które

nroglyby byó zagospodarowane. Ostatecznego wniosku nie postawiono.

Komisja wigcej uwag nie wniosla
Po*8

Omówienie wyników kontroli Zakladv Wodoci4gów i Kanalizacji

w J pdrzej owie, przeprow adzonej przez Korn isj p Rewizyj n4.

Komisja uwag nie wniosla
Poz.9

Przyj pcie wniosków pokontrolnych

Komisja uwag nie wniosla

PozI0

Uchwala w sprawie stanowiska dotycz4cego przeniesienia siedziby

Regionalnej Dyrekcji Lasów Paústwowych z Radornia do Kielc.

Komisja uwag nie wniosla
Po*I1

Uchwala w sprawi e zaciqgniqcia kredytu na sfinansowanie wydatków nie

znajdujEcych pokrycia w planowanych dochodach grniny.

Komisja uwag nie wniosla

Na posiedzenie kornisji przybyl p. Wolski zWydzialtt InwestycJi



Poz12

Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na kontynuacjp w 2005 roku inwestycji

pn. ,,Budowa II etaptt chodnika w ci4gu drogi krajowej nr 78 na odcinku

w krn lgg+232 do km 799+695"05 str. Lewa w miejscowoSci Piaski".

Parr S. Barariski zapytal p. Wolskiego, czefilu tak drogo kosztuje 463 In

biez4ce chodnika (ponad l000zt metr, co daje ponad 500 tyS). Pan Inspektor

wyjaSnil, 2e cenawynika z faktu" 2e wliczona jest cena krawg2nikÓrv, mostek

a przede wszystkirn odwodnienie.

Komisja uwag nie wniosla

Korzystaj4c z obecnoSci p. Wolskiego Kornisja powróclla do ,.Sprawozdania z

pracy Burmistrza" pkt. 38 i poprosili o bliZsze r,vyjaSnienie dotycz4ce
planowanego przedsiEwzipcia. Wyj aSn 11, 2e chodzi o trzy kondygna cJe wÍaz z

adaptacjqpoddasza.Pozatyrn uzupelnil, 2eprzetargmo2na uniewaZnió jedynie

w przypadku nie posiadania wystarczajqcyclt Srodków finansowych.
Przewodn icz4ca chciala wiedzieó czy istnieje lnoZliwoSó pozyskania Srodków na

rnieszkania socjalne z Unii Europejskiej P Wolski wyjaSnil, ze w tym
przypadku bgd4to raczej mieszkania komunalne nie socjalne.

Pan Naczelnik opuScil posiedzenie.

Poz.13

l;chwala w sprawie: okreslenia zasad i trybu udzielania polnocy

w dozywianiu ttczniów szkól podstawowych i girnnazjurn.

Komisja uwag nie wniosla

PozI4

Uchwala w sprawie nadania nazwy ,"Kacpra Niernirskiego" ulicy poloZonel

w obrpbie 05 miasta Jgdrzejowa, oznaczonej w ewidencji gruntów jako

dzialkanr 588.

Komisja uwag nie wniosla

Na posiedzenre zostal poproszony p. Abramowicz



Poz.l5

Uchwala w sprawie pozbawienia drogi gminnej kategorti drogi publicznej

Komisja uwag nie wniosla

Pon16

Uchwala w sprawie nabycia nieruchomoici na wlasnoéó Gminy Jpdrzejów.
Komisja uwag nie wniosla

Poz"l7

Uchwata w sprawie nabycia nieruchomoSci na wlasnoSó Grniny Jpdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla

Poz"18

Uchwala w sprawie przeznaazenia do sprzeda|y w drodze przetargu

ptrbl iczne go nierucho m o Sc i kom unal n ej, zab udowan ej, oznaczone I
w rejestrach ewidenc-ji gruntów obr 04 rniasta JEdrzejowaiako dzialka

nr 25711 .

Komisja uwag nie wniosla

Poz.19

Uchwala w sprawie wyraZer-ria zgody na wydzierZawienie nieruchomoSci

komtrrralnej na okres üu2szy niLttzy lata.

Radrry Baraúski zapytal, czy budowa prowadzona przez ZDZjest konieczna i

,ty ni" bylob-v lepiej skierowaó ich do lokalu mieszcz4cego siE przy ul. I I

Listopada naleaEcego do powiatu. P. Abrarnowicz wytlurnaczyl, 2e ZDZ tylko

stan4l do przetargu i nie jest powiedziane, 2e go wygla. A poza tym przy

dzier?awie dochód jest staly, a przy sprzeda2y jednorazowy. Pani

Przewodniczqca zapTrtala, czernu pozostale dzialki na ul. Pilsudskiego

przeznaczone sq do sprzeda2y, a tylko ta jedna pod dzierZawE. P. Abrarnowicz

wyjaénil, 2e wynika to z Plantr Zagospodarowattia Przestrzennego

obó*i4rqecego od 2002 roku, gdzie jedynie fa dzialka przeznaczona jest pod

trslugi nieuci4zliwe, reszta pod zabudowg lnieszkaln4. Po 10 latach dzier2awca

bpdzie mial mozliwoSó zakupu w drodze bez przetargowej, ale tylko za zgodE

Rady
Komisja uwag nie wniosla



Poz.20

Uchwala w sprawie ustalenia szczególolyych zasad utrzymania czystoSci
i porzqdku na terenie gminy Jgdrzejów.

Radny S. Baraliski stawia wniosek: ,, Wnioskui€ o zmianp zapisu w projekcie

uchwaty (roz.3 pkt. 8 oraz roz.4 pkt.10) zamiast,, czgstotliwoSó raz na dwa
tygodnie" uLy(,,, wedhtg umowv'"

Frzewodnicz4ca stwierdzila, 2e niejednokrotnie byta Swiadkiern iak Smieci
zostaj4 wywozone do publicznych kontenerów, dlatego vwa2a, 2e co

dwutygodntowy wywóz nie jest takim zlyn pornyslern. Porninlo ttwag p.

PrzewodniczEcej przychylono sig jednogloSnie do wniosku radnego
Baraúskiego.

Komisja wigcej uwag nie wniosla

Pot2I

Uchwala w
Jgdrzejów"

sprawie uchwalenia,.Plantt gospodarki odpadarni dla Grniny

Komisja uwag nie wniosla

Przerwa 14.35- 14.40

Po przerwie na posiedzenie przybyl BurrnistrzWoLniak.

Poz"22

Uchwala w sprawie zmranw budZecie miasta i grniny na 2004 rok.

Przewodriczqcy zapyÍal, czemu kwota 135 tyS zl zostala tak
rozdysponowana. Bunnistrz Woániak poczynil wyjaSnienia, tlutnaczqc, 2e
zostal ogloszony drugi przetarg, tylko w przypadku ul. Krasinskiego jest

problem, poniewaz do ukoúczenia calej budowy zostato 100 lnetrów i nale|y
to dokoúczyó, aby nie bylo potrzeby tam wracaó. Wszystko zalezy od dobrej
woli Radnych. Poza tyrn te przesunigcia Srodków nie oznaczajq, 2e te
pieni4dze ,,zabiera sip" wsi, gdyz one na ni4 ,,wróc4', jeSli zajdzie podobna
potrzeba.



Komisja wigcej uwag nie wniosla

Poz23

Uchwala w sprawie przyjgcia do realizacji Projektu e - swiEtokrzyskie -

elektroniczny Urz4d.

Radny S. Barariski chciat wiedzieó, ile to bpdzie nas kosztowaó. Bunnistrz
wyjaSnil, ze najwiEkszy udzial w tyrn przedsipwzipciu nalezy do Urzgdu
Marszalkowskiego " oraz Wojewódzkiego. Urz1d Miejski kosztowaloby to
wstppnie 240- 250 tyí zl ( dodatkowo eksploataclaT ty!; zl rniesigcznie - irn
wigcej odbiorców tym taniej). Glówny serwer znajdowalby siQ na
Politechnice Swigtokrzyskiej , przez 5 lat naleLaloby wysytaó sprawozdania z
funkcjonowania systernu. Jeóli nie dostanie sip Srodków na uruchomienie
programu, pozostaje on w sf-erze planów.

Komisja uwag nie wniosla

Pot24

Uchwala w sprawie zaopiniowania projektu Rady Powiatu JEdrzejowskiego
w sprawie ogtaniczenia udzielanych Swiadczefi zdrowotnych przez Zespól
Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie.

Komisja uwag nie wniosla

Poz25

Uchwala o wspóldzialaniu z gminami Spdziszórv, Wodzislaw i Slupia
Jgdrzejowska w sprawie realizacji wspólnych inwestycji Kornunaln¡'ch
wspólfinansowanych z Funduszu ..SpójnoSci".

Komisja uwag nie wniosla

Ad. 3

Na posiedzenie przybyl p. Marek Chudzik, aby przedstawió Sprawozdanie z
wykorzystania budzetu w klubach sportowych. WyjaSnil, ze dotacje rozlicza na
bie24co. ., Naprzód Jpdrzejów" rozlicza sip w ci4gu 30 dni od otrzymania kaZdej
raty. Pozostale kluby robi4 to w terminie 30 dni od ostatniej raty. Pan Chudzik



raty. Pan Chudzik poinforrnowal, ze jest w posiadanitt wszystkich faktur, poza

tym zgodnre z sugestiami Rady rozliczaKluby tylko do kwoty dotacji. Faktury

s4 opisywane i zaplacone zbudlettL i w kaZdej chwili mog4 byó do rvgl4du

Kornisj i  Rewizyjnej.
Kornisja nie miatra wigcej pytaú.

Na zakoriczenie Bu¡nistrz zwróctl sig z proSb4 do radnego S. Baraúskiego, 2eby

wstawil sip za zrnianarni w budzecie, bo to pozwoli nie wracaÓ do pewnyclt

rzeczy tj. inwestycja na ulicy Krasiriskiego bylaby zamknipta.

Posiedzenie zakohczono o godzinie 15.15

I'rotokolowula:
- - {  ü ; r  ¡  t .  i . " ú " , ; . , ' , . . .  '

Karina lVlackiewicz

Ilcwizy.¡nejPrzewr¡¿lttic:zqc¡,

Pawel
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